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Op 5 december 2022 hebben we technische vragen ontvangen van Mariska van den Hoogen, 
raadslid D66. Hieronder zijn de vragen cursief herhaald en voorzien van een antwoord.

1. Is het concept collegevoorstel en concept RIB wel of niet besproken in het overleg van 
college van B&W van 2 februari 2022? Indien wel, kan met de raad gedeeld worden 
wat destijds de overwegingen waren om het voorstel niet te bekrachtigen? Indien niet, 
waarom is besloten het niet te bespreken?

Het concept collegevoorstel en de concept raadsinformatiebrief zijn niet geagendeerd 
voor de collegevergadering van 2 februari 2022 daar het voorstel niet in lijn was met 
het collegebesluit van juni 2021

2. Is er een gespreksverslag van het gesprek wat plaatsgevonden heeft op 7 februari 2022 
waarin met de bestuurder van PuntSpeciaal het achterliggende proces besproken is?

U heeft inzage gekregen in het dossier. Alle documenten die beschikbaar zijn zitten 
hierin. 

3. Met welke reden is er 16 februari alsnog een quickscan uitgevoerd indien twee weken 
eerder al duidelijk was dat uitbreiding van het KEC geen optie was?

De quickscan is gemaakt naar aanleiding van het gesprek van 7 februari 2022 en de 
ambtelijke suggestie dat nieuwbouw voor Mikado nog steeds tot de mogelijkheden 
zou kunnen behoren.

 Daarnaast hebben wij nog een aantal vragen over het vastleggen van afspraken:

 Is er een gespreksverslag van het overleg van 22 juni 2021?

Zie antwoord vraag 2.

4. Is er een gespreksverslag van het overleg met schoolbesturen en gemeente op 23 juni 
2021? Indien nee, zijn de gemaakte afspraken op een andere wijze schriftelijk 
vastgelegd?

Zie antwoord vraag 2.
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5. In de tijdlijn worden bij 20 juni 2022 een aantal punten opgesomd welke besproken 
zijn. Komen deze uit een gespreksverslag? 

Nee.

6. Is er een gespreksverslag van de kennismaking van 25 augustus van de wethouder en 
de bestuurder van PuntSpeciaal?

Zie antwoord vraag 2.

7. Bij vragen 4 t/m 7 is dan ook de vraag of deze gespreksverslagen indien ze aanwezig 
zijn ook gedeeld zijn met alle deelnemers aan de overleggen?

Nee.


